
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne  2. 10. 2010   

od 14.00 hodin ve Spolkovém domě 

 
 

Přítomni: př. Ing. J. Bárta, př. J. Bergl, př. Ing. A. Červená, př. J. Dvořák, př. Z. 
Hříbal, př. T. Vémola 

Za revizní komisi:  př. T. Ledvina 
 

 

1. Výbor projednal problematiku se závadou na rozvodu elektrické energie, bylo 
identifikováno místo kde k závadě došlo. Je to v uličce K Dubům, zde při pokládání 
vodovodního potrubí došlo před lety k jeho poškození a byla zde udělána spojka. Ta 
po mnoha letech začala závadu způsobovat. Původní hliníkový kabel byl odpojen a 
nahrazen novým měděným, který bude ještě v měsíci říjnu ukryt pod zem. 

2. Výbor byl informován, že př. Ing. Bohumil Zima osobně zařídil na Katastrálním úřadě 
věci, potřebné k uvedení do souladu s právními předpisy pro naše stávající stavby, 
k nímž dosud chyběly patřičné doklady. Jednalo se o Spolkový dům a vodojem. 
Výbor vyslovil př. Ing. B. Zimovi za jeho iniciativu poděkování. 

3. Jednatel př. Z. Hříbal informoval výbor o telefonickém rozhovoru s paní 
Gruntorádovou. Ta ho informovala, že 25.12.2009 zemřela př. Marie Martínková. 
Paní Gruntorádová zařizuje zážitosti ohledně dědictví pro jejího syna Václava 
Martínka. Do doby, kdy proběhne dědické řízení, není možno zřídit věcné břemeno 
na příslušném pozemku. 

4. Výbor konstatoval, že je potřeba opravit díry  v příjezdové cestě v uličce K Přívozu. 
Pověřil př. J. Bergla sehnáním potřebného materiálu a zařízením opravy v termínu do  
30. 11. 2010. 

5. Výbor pověřil př. J. Dvořáka a př. Z. Hříbala zkusit projednat se zastupiteli Klecan 
začátkem příštího roku pomoc při opravě spodní příjezdové cesty. 

6. Příští rok na jaře je potřeba opravit vnější izolaci střechy vodojemu a dosypat na ní 
zeminu. Zodpovídá př. T. Vémola a př. J. Bergl. 

7. Výbor uložil vodohospodáři, elektrohospodáři a brigadýrovi, aby v termínu do 15. 10. 
2010 dodali hospodářce podklady k ročnímu vyúčtování.  

8. Vyúčtování hospodářka rozešle členům do 14. 11. 2010. Zodpovídá př. Ing. A. 
Červená. 

9. Výbor vyslovuje poděkování př. Lence Sovové za uspořádání Dětského dne a 
schválil jí vyplatit odměnu 500,- Kč. 

10. Výbor dostal sdělení od př. Z. Kolmerové tom, že zakoupila chatu a pozemek od př. 
Stacha a že podává žádost o odpojení od elektrické sítě a vodovodního řadu. Výbor 
tuto věc projedná na příští schůzi. 

11. Vodohospodář informoval výbor se svým nesouhlasem s prodloužením doby ověření 
vodoměrů. Tento problém ale musí rozhodnout až příští členská schůze. 

12. Příští schůze výboru bude  v prosinci 2010  v Praze. 

 
V Klecánkách dne  2. 10. 2010 
 
 
          
 Jiří Dvořák        Zdeněk Hříbal 
 předseda ZO ČZS       jednatel ZO ČZS 


